桂林理工大学来华留学生日常管理规定

Daily Administration Regulations for International Student of Guilin University of Technology
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1. 遵守中国的法律和学校的规章制度，严禁参与、从事吸毒、贩毒、赌博、嫖娼和卖淫等违法活动，严禁组织、传播邪教等非法活动，违者按照有关规定严格处理。
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Abide by the Chinese laws and regulations of our college and university. Drug taking & trafficking & dealing, gambling, prostitution and other illegal activities are strictly forbidden, if that happens, police will involve in. Organizing and disseminating cult and other illegal activities are prohibited.

2.严禁到江河、湖泊游泳；严禁驾驶无牌照的摩托车和电动车，严禁超速、超载、酒后驾驶。
Do Not Go Swimming in Rivers or Lakes; No Motorcycle, Over Speed, No Overloading and No Drunk-Driving.
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3.注意人身和财产安全，遵守学校的住宿制度和教学规定；保管好自己的贵重物品，如有遗失请立刻拨打110报警并通知国际教育学院老师。

Please lock the door when you get in or out of your dormitory. For your safety and security, keep your belongings well and if there’s any emergency happens, please report it to the Police Office (110) and International Office immediately.
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4.请在签证到期前40天到学院办公室登记办理，带上学费发票。若因自己原因造成签证过期，相应后果由学生承担。Make sure to order your documents for visa application in our college office 40 DAYS prior to the expiry of your visa, with the RECEIPT of tuition payment Please inquire the office in advance if you have any questions about your visa. You may bear the consequences of visa expiry caused by your own excuses.
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5.所有的学生必须在每周一、周三、周五在以下任一个地址完成指纹考勤记录: 国际教育学院办公室505室;国际楼一层楼梯入口;宿舍入口。（注：本学期从2015年9月10日算起）

Fingerprint must be scanned by EVERY current student every Monday, Wednesday and Friday at any of the following locations:International Office 505;Entrance of the Stairs in International Building ;Entrance of Dormitory (the fingerprint scanning starts from September 10th of this semester )

累计3次未按指纹：警告If you miss Three times to scan your fingerprint, you will receive a Warning.
累计6次未按指纹：严重警告通知家长If you miss SIX times to scan your fingerprint, you will receive a Serious Warning and the college will INFORM YOUR PARENTS.

累计7次未按指纹：退学 If you miss SEVEN times to scan your fingerprint, you will be EXPELLE

每两周将公布指纹考勤记录The record of fingerprinting will be post on the Notice Board in front of the International Building every two weeks.

准时上课，不要迟到和早退。在一学期内如若无故旷课达总课时30%时者（注：本学期从2015年9月 21日算起），一律作自动退学处理。Don't be late for class, or leave class early. Students who are absent up to 30% class hours (from September 7th of this semester )without any reason will be EXPELLED from our school. 
学生必须参加考试和相关教学活动，否则不予颁发学习证书或毕业证书。Student must attend the exams and relevant teaching activities (internship, language events, etc.), otherwise the certificate will not be issued.
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6. 如确因急事、生病或对上课有特殊要求者，应及时向国际教育学院办公室请假并告知任课教师。寒、暑假期间留校的学生或计划出游的同学请到办公室进行登记。
Students who want to ask for leave for an emergency or illness or having special requirements for the class should fill a LEAVE NOTE and report it to the International Students Office ahead. Students who plan to stay on campus or just going travel during vacations, please fill the LEAVE NOTE.
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7. 请及时关注留学生公寓和教学楼张贴的各项通知和微信群，如有疑问请到学院办公室进行咨询。特别要关注新学期开学、期末放假、调课补课和相关考试等重要通知。

Please pay attention to the notice board in the student apartments and the building of teaching,as well as the Wechat Group; if you have any questions, please seek advice at the college office. PAY ATTENTION to the notices about new semester and holiday arrangement, relevant examinations, class changing and other important notice.
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8. 学校住宿的期限规定：九月入学（秋季学期），学习一学期的，须在次年1月30日之前离校，学习一学年的，须在次年7月30日之前离校；三月入学（春季学期），学习一学期的，须在当年7月30日之前离校，学习一学年的，须在次年1月30日之前离校。

Important rules of student apartment: For those who register in September (autumn), learning for one semester, must check-out before the next January 30th; learning for one academic year, must check-out before the next July 30th. For those who register in March (spring), learning for one semester, must check-out before July 30th in the current year; learning for one academic year, must check-out before the next January 30th. 
